
 
 

Buna ziua! 
 
Am citit anuntul publicat astazi cu privire la modificarea normelor.  
Mi-a atras atentia un lucru si as vrea sa il comunic in numele meu, dar si in numele colegilor mei de la master. (Master Psihoterapii Cognitiv-Comportamentale, Titu 
Maiurescu) 
 
Modificarea normelor ia in calcul in principal problema legata de obligativitatea masterului pt accesul in profesie, dar cum ramane cu cei care avem master, dar nu 
avem formare? De master nu mai e nevoie, dar de formare da?  
 
Pana in acest an puteam intra direct in supervizare dupa terminarea masterului de Psihoterapii Cognitiv-Comportamentale, acum nu mai putem face acest lucru. Nu e 
corect! Am platit 3200 de euro luand in calcul faptul ca dupa acest master intram in supervizare, ori acum mai trebuie sa platim ani buni de formare. Daca stiam 
optam pt formare direct si nu mai investeam in acest master! 
 
Normele acestea ne afecteaza intr-un fel sau altul pe toti cere suntem in plin proces de a deveni psihologi/psihoterapeuti.  
Nu credeti ca ar fi fost corect ca aceste norme sa intre in vigoare pt cei care intra in acest an la facultatea de psihologie? De ce schimbam regulile in timpul jocului si 
nu le comunicam frumos si clar de la inceputul lui? 
 
Astept cu nerabdare raspunsul dvs.  
Multumesc frumos! 
Aura Sorescu 
 


